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CONSELL DE BARRI DE VALLVIDRERA, EL TIBIDABO I LES PLANES 
RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 
Data: 15/03/2023 Hora: 18:30 
Lloc: Centre Cívic Vallvidrera Manuel Vázquez Montalbán (C. d’Elisa Moragas i Badia, 16-34, 
08017 Barcelona) 
Retransmissió en streaming: https://www.youtube.com/watch?v=9-mvhIWqHXs 
 
Persones assistents 

Presidència: Sr. Albert Batlle, Regidor del districte 
Vice-presidència: Sr. Jordi Romero, president de l’Associació de veïns de la Font del Mont 
Conseller/a: Sr. Blas Navalón, conseller del districte 
 
Comissió de Seguiment: 12 
Representants d’Entitats/Associacions:  14 
Consellers o conselleres o altres representants polítics:  3 
Tècnics o tècniques  municipals:  6 
 
Assistents: 
Nombre d’assistents en el moment de màxima assistència: 71 
Nombre d’assistents per gènere 

Dones: 26 dones 
Homes: 45 homes 

 
Ordre del dia 
 

1. Campanya de prevenció d’incendis 2023 
2. Pacificació de la Carretera de Sarrià a Vallvidrera i de Vallvidrera al Tibidabo (curses de 

cotxes/motos, velocitat, soroll, etc). 
3. Mesures de control de plagues (senglars, vespa velutina, processionària i ailant) 
4. Previsió de pressupost i calendari d’obres 2023 
5. Torn obert de paraules 

 
 
Resum 
 
1. Campanya de prevenció d’incendis 2023 

 
El conseller Sr. Blas Navalón presenta el primer punt de l’ordre del dia amb la Campanya de 
prevenció d’incendis 2023, que consta de cinc punts bàsics: 

 En primer lloc fa un balanç de les desbrossades de les franges forestals durant el 
2022 amb un pressupost de 40.000 euros executat per l’Oficina de Collserola, amb 
un total de 96 parcel·les, 70 d’elles al Rectoret. Les desbrossades previstes per 
2023 augmenten el pressupost  fins a 60.000 euros amb una actuació de 111 
parcel·les. 

 En segon lloc informa que ja està en marxa la programació de la  Campanya 
informativa  de prevenció (cartes als veïns, banderoles, etc, campanya de Sant 
Joan, etc). 

 En tercer lloc l’obertura del Parc de Bombers de Vallvidrera. 

https://www.youtube.com/watch?v=9-mvhIWqHXs


 
 
 
 
 
 
 

 En quart lloc una dotació als equips dels Plans d’Autoprotecció (PAU’s) d’uns 
materials mínims (armilles identificatives als membres dels PAU’s) 

 I en cinquè i últim la planificació d’un nou simulacre d’incendi al barri previst per 
al 5 de maig, si no hi ha canvis. 

També informa que s’ha activat el Decret 64/1995 que prohibeix encendre foc al bosc entre 
el 15 de març i el 15 d’octubre. 

 
2. Pacificació de la carretera de Sarrià a Vallvidrera i de Vallvidrera al Tibidabo (curses de 

cotxes/motos, velocitat, soroll, etc). 
 
El conseller Sr. Blas Navalón explica que per part de Guardià Urbana el principal objectiu 
relacionat amb aquestes vies seria el de millorar la seguretat viària i reduir el número 
d’accidents de la via, fent principalment  3 accions :  

a. Punts estàtics de control en les zones de risc de les vies principals. 
b. Activitat sancionadora de les patrulles GUB 2022: 585 denúncies per infraccions 

dinàmiques en tot el Barri.  
c. Estudi de les problemàtiques i de l’accidentabilitat per proposar millores de la via. 

Durant el 2022 s’han efectuar diferents propostes. 
 

3. Mesures de control de plagues (senglars, vespa velutina, processionària i ailant) 
 
El conseller Sr. Blas Navalón presenta aquest punt: 

 Els senglars: els resultats de les actuacions i senglars capturats per mètode i 
districte a Barcelona l’any 2022 ha estat de 292 senglars capturats, i a nivell del 
districte de Sarrià – Sant Gervasi han estat 104. 

 Vespa velutina: és competència de la Gerència d’Àrea d’Agenda 2030, Transició 
Digital i Esports, la Direcció de Serveis de Dret dels Animals. Es presenta protocol 
d’actuació en cas d’incidències. 

 Processionària: es passa l’àmbit d’actuació a càrrec del Consorci del Parc de 
Collserola. Hi ha 8 sectors i 61 trampes per capturar i intervenir a través de 
trampes amb feromones, i procedir a intervenir amb els tractaments fitosanitaris. 

 L’ailant: arbre invasor que procedeix de la Xina. S’elimina amb uns protocols 
elaborats i experts amb dos tractaments potents d’herbicides o de fongs apòcrifs. 
El Parc Collserola té prevista actuació per  a la propera tardor. 

 
4. Previsió de pressupost i calendari d’obres 2023 

 
El conseller Sr. Blas Navalón presenta un resum d’aquest punt, i el Sr. Pep Baró, cap de 
l’Oficina de Collserola, detalla alguna de les actuacions, com la de la cua del Pantà de 
Vallvidrera.  

 
  



 
 
 
 
 
 
 
5. Torn obert de paraules 
 
Els veïns i les veïnes fan les següents preguntes, comentaris o expressen les següents 
demandes i/o suggeriments, que es remetran als departaments municipals corresponents: 

 

Preguntes/Comentaris Respostes 

Obres i manteniment espai públic 

Reclama parc infantil al Casal de Barri del 
Rectoret 
 

Regidor informa que s’estudiarà. 

Barrera (escola judicial), que es va espatllar i 
no es resolt des del 2018.  
 

En tràmit des de l’Oficina de Collserola 

Problemes amb el clavegueram al Peu del 
Funicular a la zona de Carretera de Les Aigües 

Regidor: que es coordini amb cap d’Oficina 
de Collserola. 
 

Demana utilitzar el túnel auxiliar dels Tunels 
de Vallvidrera, per a bicicletes.  
 

Regidor: túnel inviable per qüestions de 
seguretat. 

Pregunta per la Rotonda de la Carretera de 
Sarrià a Vallvidrera amb Molins de Rei.  

Respon conseller, que és competència 
Diputació. L’estudi va demostrar que es va 
desestimar per l’impacte mediambiental. 
 

Carretera de les Aigües / AAVV Peu Funicular. 
Accés carretera Vallvidrera – Carretera Aigües 
complicat. cal fer un gir, accés irregular... pot 
aplanar-se i que no rellisqui a l’hivern?   
 

Regidor: prenem nota i el nou equip de 
govern haurà de fer propostes. 

 

Neteja 

Demana que els contenidors de Neteja siguin 
els nous com a la resta de la ciutat,  i no 
mantenir els vells del model anterior, i 
demana reunió amb el servei de Neteja. 
 

Conseller informa que s’estudiarà. 

Pregunta per que no s’han fet el canvi dels 
contenidors 
 

Regidor explica que no es fa per motius 
tècnics de la zona. 

Veïna Mas Sauró (Torrent Rovelló-Plans dels 
Pins), demana contenidors per a reciclar.  
 

Vicepresident respon que comuniqui 
incidència a TB 

Problemes de neteja ordinària al nucli de Mas 
Guimbau 
 

Conseller comunicarà queixa a responsable 
de Neteja 

Prevenció i Seguretat 

Problema d’excés de ciclistes a la Carretera de 
les Aigües que erosiona i genera inseguretat. 
Demana que es reguli i se’ls sancioni.  

Regidor informa que un problema de 
civisme. 
 



 
 
 
 
 
 
 

Demana defensar el Parc Natural i que hi ha 
molt poc pressupost per protegir-lo.  
 

El regidor respon que la seguretat està 
garantida a través dels serveis d’emergència. 

Mas Guimbau limita amb Sant Cugat, Sant 
Feliu, Molins de Rei... Les curses de cotxes i 
motos es fan ara a la carretera de Molins de 
Rei. El problema s’ha traslladat.  
 

Regidor: es coordinaran amb la divisió de 
trànsit de GU i ME. 
 

AAVV Mont d’Orsà de Vallvidrera expressa 
que li sorprèn que no s’hagi parlat de les 
curses de cotxes i motos a la carretera de 
Sarrià a Vallvidrera i Tibidabo, que han causat 
accidents  greus a veïns i veïnes del barri i 
quines mesures a pres la Guàrdia Urbana al 
respecte, i per quina raó no s’ha tancat el 
mirador de Sarrià. I proposa que s’instal·lin 
radars de so a la carretera pels sorolls que 
pateixen les veïnes.  
 

El Sr. Regidor li respon que la situació de les 
curses ara estan més controlades que temps 
enrere. La GU estarà alerta i si hi ha queixes 
intervindrà. Respecte al mirador  es vol 
tancar l’accés però hi ha el problema que el 
mirador permet el gir d’un bus d’una escola 
per a persones discapacitades de la zona i 
per això no es pot tancar. S’estudiaran 
mesures, pel tancament i per la instal·lació 
del radar. 

Hi ha alguna cosa especial per prevenir 
incendis per a la revetlla de Sant Joan.  
 

El regidor li confirma que sí. 
 

AAVV del Cim del Tibidabo, pregunta si el Parc 
del Tibidabo té un Pla d’Emergències  
 

El regidor li respon que sí que hi ha. 

AAVV Mont d’Orsà de Vallvidrera pregunta 
quan s’obrirà la caserna del Parc de Bombers 
de Vallvidrera i si s’avançarà tal i com s’està 
avançant el risc d’incendis i la sequera?  
 

El regidor li comenta que s’està fent 
seguiment dels estats d’alerta i la previsió és 
que es faci el 17 de maig però que pot ser 
que s’avanci 15 dies. 

Es prohibirà accedir a camins forestals si 
s’activa l’estat d’alerta Alfa 3? I si afecta al 
Tibidabo?  

El Sr. Navalón informa que sí, per normativa 
de protecció civil. Depèn de quins casos si 
que podria afectar al Tibidabo, i es faria a 
través de la Guàrdia Urbana. 
 

Mobilitat 

AAVV CIM Tibidabo: col·lapse rotonda accés 
al Cim Tibidabo quan s’obre el Parc.  
 

Regidor diu que GU intervindrà. 



 
 
 
 
 
 
 

AAVV Peu del Funicular: demana radar de 
tram per reduir les curses de motos i cotxes, 
Hi ha un Pla de Pacificació per evitar la sobre 
ocupació de la Carretera de Sarrià a 
Vallvidrera amb mesures dissuasives amb 
aparcaments, millora del transport públic, 
busos llançadores, control per càmeres... Es 
pot fer estudi de carril bici limitant la velocitat 
per a cotxes a 35 km/hora?  
 

Regidor: La via permet el que permet. Cal 
estudi amb Pla d’accessibilitat, però serà 
tasca del nou equip de govern. 
 

Temes generals 

Petició de l’estudi de Barcelona Regional Regidor informa que es farà arribar a través 
del TB 
 

Veïna de Vallvidrera: retard i errors en els 
permisos d’obres que perjudica als ciutadans i 
denuncia indefensió ciutadana.  

Respon regidor: que la veïna enviï les seves 
dades de contacte i se li donarà resposta a la 
tramitació de les seves obres. 
 

Veïna de Vallvidrera parlar del problema dels 
mosquits i quines mesures s’estan prenent.  
 

Conseller: ASPB ho tracta. Tampoc és 
competència del districte. Se li passarà 
informació. 
 

Es demana gratuïtat pels Túnels de Vallvidrera 
per als veïns del barri.  

Regidor respon que prenen nota, però que 
es competència de la Generalitat, i que ho 
veu molt difícil. 
 

 


